
Protokół Nr XXV/2020 
z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 11.09.2020 r. 

Przewodniczący obrad sesji - Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy - Pani Barbara 
Przybylik. 
Protokolant - insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy - Iwona Kazior. 
Miejsce odbycia sesji - Urząd Miasta i Gminy w Pilicy - sala sesyjna (pokój nr 15). 

W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.1500 udział wzięło 14 radnych na ogólny stan 
Rady wynoszący 15 osób. 
Radna nieobecna - Pani Paulina Gajda (nieobecność usprawiedliwiona). 
Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
- Burmistrz Miasta i Gminy - Pan Artur Janosik, 
- Sekretarz Miasta i Gminy - Pani Joanna Ślusarczyk, 
- Skarbnik Miasta i Gminy - Pani Małgorzata Flak, 
- Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół - Pani Barbara Dąbrowa, 
- sołtysi. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad 1. 
Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy - Pani Barbara Przybylik. 

Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła 
prawomocność obrad. 
Następnie przedstawiła niżej podany porządek obrad sesji, który radni otrzymali wraz 
z pozostałymi materiałami na sesję. 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad dwóch poprzednich sesji. 
3. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2020 r. 
4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji gminy Pilica, 
b) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Pilica na rok szkolny 2020/2021, 
c) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na część 

nieruchomości położonej w Pilicy, stanowiącej własność Gminy Pilica, 
d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości 

oznaczonej nr działki 796/1 położonej w Pilicy, stanowiącej własność Gminy Pilica, 
e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Wierbce w trybie 

bezprzetargowym na rzecz Parafii Rzymskokatolickiej Niepokalanego Poczęcia 
Najświętszej Maryi Panny w Wierbce oraz udzielenia bonifikaty, 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej numerem działki 133/4 położonej 
w Kidowie, stanowiącej własność Gminy Pilica, 

g) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
należnej w 2020 r., 

h) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 
i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2026. 

5. Komunikat Międzywojewódzkiego Cechu Kominiarzy w związku z kampanią społeczną 
„Sadza płonie. Czad zabija. Żyj". 

6. Wolne wnioski. 
7. Zamknięcie obrad sesji. 



Żadnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad sesji nie zgłoszono. 

Ad 2. 
Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołów z przebiegu obrad dwóch 

poprzednich sesji - protokołu Nr XXIII/2020 z dnia 19.06.2020 r. i protokołu Nr XXIV/2020 
z dnia 20.07.2020 r. 
Nadmieniła, że protokoły były wyłożone do wglądu w Urzędzie Miasta i Gminy w pokoju 
nr 24 oraz dostępne w Internecie. 
Zapytała czy radni mają uwagi do protokołów. 
Nie zgłoszono żadnych uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie przyjęcie każdego protokołu. 
Protokół Nr XXIII/2020 został przyjęty jednogłośnie - 14 radnych na 14 obecnych głosowało 
za. 
Protokół Nr XXIV/2020 został przyjęty jednogłośnie - 14 radnych na 14 obecnych głosowało 
za. 

Ad 3. 
Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie 

sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2020 r. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze br. przedstawił Przewodniczący 
Komisji - Pan Kazimierz Grzesiak, zgodnie ze sprawozdaniem załączonym do niniejszego 
protokołu. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

Ad 4a. 
Pani Przewodnicząca podjęła temat wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji gminy Pilica. 

Nadmieniła, że projekt uchwały w powyższej sprawie, podobnie jak pozostałe projekty 
uchwał, był przedmiotem wspólnego posiedzenia komisji Rady. 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, omówiła Pani Joanna 
Ślusarczyk - Sekretarz Miasta i Gminy. 
Pani Sekretarz zaznaczyła, że chodzi o aglomerację w rozumieniu przepisów ustawy Prawo 
Wodne. Wyjaśniła, że wyznaczenie aglomeracji umożliwi gminie realizację inwestycji 
w zakresie gospodarki wodno-ściekowej. 
Przypomniała, że 24 września ubiegłego roku Rada podjęła uchwałę w sprawie aktualizacji 
obszaru, wielkości i granic Aglomeracji Pilica, jednak uchwała ta wygaśnie z końcem roku 
i dlatego obecnie proponuje się podjąć nową uchwałę, z nową opinią Wód Polskich, co wynika 
z pisma PGW z miesiąca lipca br. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Tomasz Karpała odczytał projekt uchwały w przedmiotowej 
sprawie. 
Pani Przewodnicząca, po przypomnieniu sposobu głosowania, poddała projekt uchwały 
w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji gminy Pilica pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
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Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 
aglomeracji gminy Pilica została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała 
Nr XXV/145/2020. 

Ad 4b. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Pilica na rok szkolny 2020/2021. 
Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Barbara Dąbrowa - Dyrektor Zespołu 
Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Pilicy - wg projektu załączonego do niniejszego 
protokołu. 
Wyjaśniła, że art.39a ust.3 ustawy Prawo oświatowe zobowiązuje Radę Gminy do określenia 
średniej ceny jednostki paliwa w gminie na każdy rok szkolny, która ma służyć do wyliczenia 
kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół, które to koszty należy zwrócić rodzicom, 
jeżeli obowiązek dowozu realizują we własnym zakresie. Pani Dyrektor poinformowała 
również, że zaproponowana średnia cena jednostki paliwa dla podstawowych paliw wyliczona 
została na podstawie cen paliw, obowiązujących w okresie trzech miesięcy, w trzech stacjach 
paliw, funkcjonujących na terenie gminy. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Tomasz Karpała odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Pilica na rok szkolny 2020/2021, 
stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Pilica na rok szkolny 2020/2021 została podjęta jednogłośnie. Uchwała 
oznaczona jest Nr XXV/146/2020. 

Ad 4c. 
W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy wyrażenia zgody 

na przedłużenie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na część nieruchomości 
położonej w Pilicy, stanowiącej własność Gminy Pilica. 
Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Pan Burmistrz. Wyjaśnił, że dotychczasowy 
dzierżawca części działki nr 1947/2 o pow. 100 m2, położonej w Pilicy, prowadzący 
działalność pod nazwą „Miejscówka nad stawem", zwrócił się z wnioskiem o przedłużenie 
umowy dzierżawy zawartej w 2018 r. na ww. część działki, z przeznaczeniem na prowadzenie 
działalności gastronomicznej. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Pan Tomasz Karpała - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na część 
nieruchomości położonej w Pilicy, stanowiącej własność Gminy Pilica, który jest załącznikiem 
do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
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Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na część nieruchomości położonej w Pilicy, 
stanowiącej własność Gminy Pilica została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała 
Nr XXV/147/2020. 

Ad 4d. 
Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca podjęła sprawę wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości oznaczonej nr działki 796/1 
położonej w Pilicy, stanowiącej własność Gminy Pilica. 
Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie omówił Pan Burmistrz. Wyjaśnił, 
że dotychczasowy dzierżawca części działki nr 796/1 położonej w Pilicy Ruch S.A. z siedzibą 
w Warszawie, zwrócił się z wnioskiem o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, na okres dwóch 
lat, na część działki nr 796/1, położonej w Pilicy - tj. na płycie rynku, gdzie zlokalizowane są 
dwa kioski. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Tomasz Karpała odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na część nieruchomości oznaczonej 
nr działki 796/1 położonej w Pilicy, stanowiącej własność Gminy Pilica, który jest 
załącznikiem do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy na część nieruchomości oznaczonej nr działki 796/1 położonej w Pilicy, 
stanowiącej własność Gminy Pilica została podjęta jednogłośnie. Uchwała 
oznaczona jest Nr XXV/148/2020. 

Ad 4e. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji zbycia 

nieruchomości położonej w Wierbce w trybie bezprzetargowym na rzecz Parafii 
Rzymskokatolickiej Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Wierbce oraz 
udzielenia bonifikaty. 
Projekt uchwały w ww. sprawie przedstawił Pan Burmistrz. 
Poinformował, że proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej pw. Niepokalanego Poczęcia NMP 
w Wierbce zwrócił się z wnioskiem o nabycie nieruchomości położonej w Wierbce o łącznej 
pow. 0,0470 ha w trybie bezprzetargowym oraz udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
Pan Burmistrz wyjaśnił między innymi, że przedmiotowa nieruchomość, oznaczona nr działek 
425/6 i 352/19, jest zagospodarowana i wykorzystana na cele sakralne i stanowi wraz 
z sąsiednią działką całość gospodarczą tj. Kościół i plac kościelny z ogrodzeniem, a w planie 
zagospodarowania przestrzennego działki oznaczone są jako tereny kultu religijnego. 
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Uszczegółowił położenie działek. Zaznaczył, że Proboszcz dąży do uregulowania stanu 
prawnego, żeby był zgodny ze stanem faktycznym. Pan Burmistrz zaproponował, aby udzielić 
bonifikaty od ceny nieruchomości, gdyż istnieje taka możliwość, jeżeli nieruchomość jest 
sprzedawana kościołom, mającym uregulowane stosunki z państwem, na cele działalności 
sakralnej. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zawartej w projekcie uchwały propozycji zbycia 
nieruchomości położonej w Wierbce w trybie bezprzetargowym na rzecz Parafii 
Rzymskokatolickiej Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Wierbce oraz 
udzielenia bonifikaty. 
Pan Tomasz Karpała - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Wierbce w trybie bezprzetargowym 
na rzecz Parafii Rzymskokatolickiej Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny 
w Wierbce oraz udzielenia bonifikaty, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonej w Wierbce w trybie bezprzetargowym na rzecz Parafii 
Rzymskokatolickiej Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Wierbce oraz 
udzielenia bonifikaty została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XXV/149/2020. 

Ad 4f. 
Przystępując do kolejnego projektu uchwały, tj. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości oznaczonej numerem działki 133/4 położonej w Kidowie, stanowiącej własność 
Gminy Pilica, Pani Przewodnicząca ponownie udzieliła głosu Panu Burmistrzowi. 
Pan Burmistrz omówił projekt uchwały w powyższej sprawie, który stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 
Wyjaśnił, że proponowana do zbycia nieruchomość jest niezabudowana i jest położona 
na terenie oznaczonym w planie zagospodarowania przestrzennego jako tereny obiektów 
produkcyjnych składów i magazynów, a proponuje się ją wyznaczyć do zbycia w związku 
z wnioskiem o jej nabycie, złożonym przez podmiot gospodarczy, którego działki sąsiadują 
z przedmiotową działką. Pan Burmistrz zaznaczył, że jeżeli Rada wyrazi zgodę na zbycie 
działki 133/4 położonej w Kidowie, to zostanie ona wyznaczona do sprzedaży w formie 
przetargu, w którym będą mogli wziąć udział również właściciele pozostałych nieruchomości 
przyległych do przedmiotowej działki. Nadmienił, że powyższa nieruchomość nie posiada 
dostępu do drogi publicznej. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonej propozycji zbycia działki 133/4 
położonej w Kidowie. 
Pan Tomasz Karpała - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej numerem działki 133/4 położonej 
w Kidowie, stanowiącej własność Gminy Pilica, który jest załącznikiem do niniejszego 
protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
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Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości oznaczonej numerem działki 133/4 położonej w Kidowie, stanowiącej własność 
Gminy Pilica została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XXV/150/2020. 

Ad 4g. 
Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych należnej w 2020 r. 
Projekt uchwały omówiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy, wg projektu 
załączonego do niniejszego protokołu. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że projekt uchwały powstał, w związku z pytaniami kierowanymi 
do Burmistrza, dotyczącymi zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych w miejscach przeznaczonych do spożycia oraz możliwością zwolnienia 
z tej opłaty, którą dają Radzie Gminy obecnie przepisy prawne (ustawa o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych). 
Pani Skarbnik podkreśliła, że zaproponowane zwolnienie dotyczy tylko trzeciej raty opłaty 
i warunkiem jego uzyskania jest złożenie wniosku do Burmistrza. 
Pani Skarbnik poinformowała również, że na terenie gminy Pilica funkcjonuje sześć 
podmiotów, które mogłyby się ubiegać o zwolnienie z opłaty za korzystanie z zezwoleń 
na sprzedaż napojów alkoholowych. 
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Tomasz Karpała odczytał projekt uchwały w sprawie 
zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych należnej 
w 2020 r., stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie 
z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych należnej w 2020 r. została podjęta 
jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XXV/151/2020. 

Ad 4h. 
W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji 

zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy 
- wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 
rok pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
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Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok 
została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XXV/152/2020. 

Ad 4i. 
Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2020 -2026. 
Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, 
przedstawiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy. 
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do przedstawionej propozycji zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020 -2026 pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez poniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, który 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu - 15 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie" ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2020 -2026 została podjęta jednogłośnie. 
Jest to Uchwała Nr XXV/153/2020. 

Ad 5. 
Pani Sekretarz Miasta i Gminy poinformowała, że do Urzędu, wpłynęło pismo Prezesa 

Zarządu Głównego Międzywojewódzkiego Cechu Kominiarzy w sprawie kampanii społecznej 
„Sadza płonie. Czad zabija. Żyj", z prośbą o poinformowanie Rady Gminy i Sołtysów. 
Pani Sekretarz zapoznała zebranych z treścią powyższego pisma. Oznajmiła, że przesłany 
komunikat został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu, a jego kserokopie zostaną 
przekazane dzisiaj sołtysom. 

Ad 6. 
Pani Przewodnicząca otworzyła punkt wolne wnioski. 

Pan Burmistrz złożył gratulacje Pani Sołtys i mieszkańcom Sławniowa, w związku 
z zajęciem III miejsca w konkursie „Najlepsza miejscowość powiatu zawierciańskiego 2020 r." 
Podziękował Pani sołtys i Panu Wiceprzewodniczącemu Rady - mieszkańcowi Sławniowa 
oraz wszystkim zaangażowanym w przygotowanie sołectwa do konkursu. 
Następnie Pan Burmistrz poinformował o inicjatywie na rzecz mieszkańca naszej gminy, który 
uległ wypadkowi w czasie prac polowych i stracił rękę - o meczu „Gramy dla Przemka" 
i festynie, mających się odbyć w dniu 26 września br., na stadionie w Wierbce. Poprosił 
o zaangażowanie się w kampanię informacyjną o powyższym wydarzeniu. 
Ponadto podziękował za udział w dożynkach gminnych, które odbyły się w Kocikowie. 
Pan Burmistrz poinformował również, że od dnia 14 września br. w tut. Urzędzie przywrócona 
zostanie obsługa kasowa. 
Pani Sekretarz Miasta i Gminy poinformowała o trwającym powszechnym spisie rolnym. 
Innych spraw nie podjęto. 
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Ad 7. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała 

zebranym za udział w sesji i zamknęła obrady XXV sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 
- godz.1630. 

Protokołowała: 

i N S P E K 1 O k 
iHŚWmm^hrn 

h*mK*xt0i 

Załączniki do protokołu: 

1) listy obecności - radnych i sołtysów; 
2) sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2020 r., 
3) projekty uchwał; 
4) imienne wykazy głosowań nad projektami uchwał; 
5) uchwały Nr XXV/145/2020, Nr XXV/146/2020, Nr XXV/147/2020, Nr XXV/148/2020, 

Nr XXV/149/2020, Nr XXV/150/2020, Nr XXV/151/2020, Nr XXV/152/2020, 
Nr XX V/53/2020; 

6) Komunikat Międzywojewódzkiego Cechu Kominiarzy w związku z kampanią społeczną 
„Sadza płonie. Czad zabija. Żyj". 

7) nagranie audio - wideo z przebiegu sesji zamieszczone na stronie internetowej Urzędu 
Miasta i Gminy www.pilica.pl 

P R Z E W O D N I C Z Ą C A 
RADY MIASTA I GMINY 
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